
Adi Kalem 

Zastupnik 

 

MINISTARSTVO SAOBRAĆAJA KS 

 

1.Kada je planirana prezentacija Strategije sigurnosti cestovnog saobraćaja za područje 

Kantona Sarajevo za period 2024–2033. široj javnosti? 

2.Molim da se dostavi plan i program rada Vijeća za sigurnost na cestama u Kantonu 

Sarajevo, s obzirom na to da je vijeće formirano. Koji su konkretni koraci poduzeti u 

proteklom periodu, te koliko sredstava je planirano u budžetu za realizaciju njihovog plana i 

programa? 

3.Koje su faze implementacije Projekta adaptivnog upravljanja saobraćajem na cestama u 

Kantonu Sarajevo, i kada možemo očekivati konkretne rezultate s obzirom na saobraćajne 

gužve koje građanima stvaraju velike probleme? 
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